Consulate General of India, Jeddah



NOTICE

Hiring of buildings in Makkah for the accommodation of Indian Pilgrims for Haj 2025 {1446 (H)}

Applications are invited from Owners, Mustajirs (legally authorized lessors) or licensed Saudi service provider companies with experience of offering accommodation to Indian or other Missions, willing to rent their buildings located in Makkah to the Indian Haj Pilgrims Office to accommodate Indian HajPilgrims in the forthcoming Haj 2025/1446 (H). The buildings must meet the following basic criteria:

- (i) Location: The buildings should be within a 12.5 km radius of Haram Sharif, with easy access to public transportation, including bus points in proximity for the commuting pilgrims.
- (ii) Building Age: Buildings that are not more than 25 years old at the time of application will only be considered.
- (iii) Lift Facility: For the safety and convenience of the pilgrims, the buildingmust be equipped with automatic lifts.
- (iv) Air Conditioning: All rooms should be equipped with Air-Conditioners, and the air-conditioning units must not be older than 5 years at the time of application.
- (v) Preference: Preference will be given to larger buildings or a group of buildings that can accommodate more pilgrims at one location, for ease of logistics.
- 2. Interested and eligible applicants have to register online through a link provided at the website of Consulate General of India (Click below Button).
- 3. Subsequently, the requisite documents, including original Tasreeh for Haj 2025/1446 (H) or previous original Tashreeh with documents indicating the processing for Tasreeh for the year 1446(H)/2025, Vakala Sharia from the Saudi owners, or Nazarah (in case of Waqf properties) may then be submittedin original to the Consulate General of India, Jeddah, Tahlia Street, Behind SNB from 29-09-2024 (Sunday) onwards during all working days from 0900 to 1700 hrs. For any query you may contact at Telephone No. 012-6649379 / 012- 6639351.

Haj – 2025 Click here to Register

القنصلية العامة للهند بجدة

إعــــلان

استئجار المباني بمكة المكرمة لسكن حجاج الهنود للحج لعام ٢٠٢٥ (١٤٤٦ هـ)

يرجى تقديم الطلبات من المالكين أوالمستأجر (المؤجرين المرخصين قانونا) أو الشركات السعودية المرخصة لتقديم الخدمات التي لديها خبرة في تقديم السكن للبعثات الهندية أو البعثات الأخرى، الراغبين في تأجير مبانيهم الواقعة في مكة المكرمة إلى مكتب شؤون حجاج الهند لاسكان حجاج الهند للحج القادم لعام ١٤٤٦هـ/٢٠٠٠. ويلزم أن تستوفي المباني المعايير الأساسية التالية:

- (i) الموقع: يجب أن يكون المبنى في نطاق ٥,٦٠ كم من الحرم الشريف مع سهولة الوصول المي وسائل النقل العام بما في ذلك نقاط الحافلات القريبة لتنقل الحجاج.
- (ii) عمر المبنى: سيتم النظر فقط في المباني التي لايزيد عمر ها عن ٢٥ عاما في وقت تقديم الطلب.
- (iii) مرفق المصاعد: من أجل سلامة وراحة الحجاج، يجب أن يكون المبنى مجهزا بمصاعد أو توماتيكية.
- (iv) تكييف الهواع: يجب أن تكون جميع الغرف مجهزة بأجهزة تكييف الهواء ويجب ألا يزيد عمر وحدات تكييف الهواء عن مدة (٥) سنوات عند تقديم الطلب.
- (v) الأولوية: سيتم إعطاء الأولوية للمباني الأكبرأو مجموعة المباني التي يمكنها استيعاب عدد أكبر من الحجاج في مكان واحد لتسهيل الأمور اللوجستية.
- لزم على المتقدمين المهتمين والمؤهلين التسجيل إلكترونيا من خلال الرابط الموجود
 على موقع القنصلية العامة للهند (اضغط على الزر ادناه ٩)
- ٣. وبعد ذلك، سيتم تقديم المستندات المطلوبة بما في ذلك التصريح الأصلي للحج وبعد ذلك، سيتم تقديم المستندات التي تشير إلى تجديد التصريح الأصلي السابق مع المستندات التي تشير إلى تجديد التصريح لعام ١٤٤٦ (هـ) / ٢٠٢٥ أو الوكالة الشرعية من المالكين السعوديين أو صكوك نظارة (في حالة ممتلكات الوقف) بنسخة أصلية إلى القتصلية العامة للهند بجدة، شارع التحلية، خلف البنك الأهلي السعودي من ٢٠ سبتمبر ٢٠٢٤ (يوم الأحد) فصاعدا خلال جميع أيام العمل من الساعة ١٠٠٠. ولمزيد من الاستفسار يمكن الاتصال على رقم الهاتف : ١٧٠٠ / ١٢ / ١٣٩٣٥/٠١٢ / ٢٣٩٣٥/٠١٢

الحج لعام ٦٤٤٦ هـ اضفط هنا لتسجيل العمائر